
Protokół nr 23/2021
z posiedZenia Komisji Rewizyjnej
Rady Miasta Kędzierzyn—Koźle

odbytego w dniach 4 i 11 czerwca 2021 r.

Posiedzenie 4 czerwca Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Kędzierzyn—Koźle odbyło się
zdalnie za pośrednictwem systemu wideokonferencyjnego Microsoft Teams oraz
systemu eSesja. Natomiast posiedzenie z 11 czerwca obyło się w sali obrad urzędu.

W dniu 4 czerwca w posiedzeniu uczestniczył radca prawny Mikołaj Miścicki.

Obecność członków komisji - według obecności w systemie eSesja.

Ad 1.
Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad.

Otwarcia posiedzenia o godz. 16:05, stwierdzenia prawomocności obrad i powitania
dokonała przewodnicząca komisji Katarzyna Dysarz.
W chwili rozpoczęcia obrad nieobecny był radny Jacek Król, natomiast dołączył do
posiedzenia. '
Przewodnicząca komisji stwierdziła, że zostało osiągnięte kworum oraz, że obrady
Komisji Rewizyjnej są prawomocne. '

Ad 2.
Wnioski do porządku obrad.

PrOponowany porządek obrad:

Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad.
Wnioski do porządku obrad.
Przyjęcie protokołu nr 22/2021 z dnia 6 maja 2021 r.
Powołanie zespołu kontrolnego ds. realizacji zadań statutowych przez Miejską.
Bibliotekę Publiczną w Kędzierzynie-Koźlu i Muzeum Ziemi Kozielskiej w
Kędzierzynie—Koźlu oraz nadzoru nad tymi instytucjami kultury.

5. Czynności absolutoryjne — ciąg dalszy.
6. Wystąpienia pokontrolne członków komisji prowadzących kontrolę w ramach

zespołów ds. kontroli w zakresie realizacji budżetu m' sta z 2020 r. w obszarze '
prawidłowości realizacji wydatków bieżących i , inwestycyjnych, /
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uzyskiwania dochodów bieżących oraz dochodów majątkowych w roku 2020 r.
przez gminę Kędzierzyn-Koźle.
Rozpatrzenie: sprawozdania finansowego za rok 2020, sprawozdania z wykonania
budżetu miasta Kędzierzyn-Koźle za rok 2020 wraz z opinią Regionalnej Izby
Obrachunkowej oraz informacji o stanie mienia komunalnego.
Wypracowanie opinii Komisji Rewizyjnej o wykonaniu budżetu miasta
Kędzierzyn-Koźle za rok 2020 i wniosku o udzielenie lub nieudzielenie
absolutorium Prezydentowi Miasta Kędzierzyn—Koźle za rok 2020.
Podjęcie uchwały w sprawie Opinii o wykonaniu budżetu miasta Kędzierzyn—
Koźle za rok 2020 'i wniosku o udzielenie lub nieudzielenie absolutorium
Prezydentowi Miasta Kędzierzyn-Koźle za rok 2020. '

10. Sprawy bieżące i wolne wnioski.
ll. Zakończenie obrad.

W związku z brakiem uwag do ww. porządku obrad, przewodnicząca komisji
Katarzyna Dysarz przeszła do kolejnego pkt porządku.

Ad 3.
Przyjęcie protokołu nr 22/2021 z dnia 6 maja 2021 r.

Przewodnicząca komisji powiedziała, iż w związku z brakiem uwag, poddaje pod
głosowanie W. protokół:

Wyniki głosowania .

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (8)
Katarzyna Dysarz, Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopeć, Katarzyna _Kukolka—B ogocz,
Małgorzata Lipczyńska, Fabian Pszon, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz
NIEOBECNI (1)
Jacek Król

Ad 4.
Powołanie zespołu kontrolnego ds. realizacji zadań statutowych przez Miejską
Bibliotekę Publiczną w Kędzierzynie-Koźlu i Muzeum Ziemi Kozielskiej
w Kędzierzynie—Koźlu oraz nadzoru nad tymi instytucjami kultury.

Skład osobowy zespołu kontrolnego wzmiankowanej wyżej ko ;roli.
1) Katarzyna Kukolka—Bogocz — kierownik zespołu;, i
2) Katarzyna Dysarz — członek zespołu;



3) Małgorzata Lipczyńska — członek zespołu.

Termin kontroli od 8 czerwca 2021 r. do 30 listopada 2021 r.

Przewodnicząca poddała pod glosowanie ww. skład osobowy oraz termin kontroli :

Wyniki głosowania

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: 0, NlEOBECNI: ]

Wyniki imienne:
ZA (8)
Katarzyna Dysarz, Grażyna Filipowicz , Andrzej KOpeć, Katarzyna Kukolka-B ogocz,
Małgorzata Lipczyńska, Fabian Pszon, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz
NIEOBECNI (1)
Jacek Król

Komisja jednogłośnie pozytywnie (8 głosów „za”) zaakceptowała skład osobowy oraz
termin kontroli.

_ Ad 5.
Czynności absolutoryjne - ciąg dalszy.

Przewodnicząca komisji Katarzyna Dysarz przypomniała, iż analizowała z radną Ewą
Stogniew wydatki bieżące, nie ma żadnych uwag. Na wydatki bieżące planowano na
kwotę ponad 293 mln zł, natomiast wykonanie opiewa na kwotę 274 _mln zł. Przez
pandemie zaoszczędzone. Wykonanie było większe od planu w Miejskim Zakładzie
'Cmentarnym. Na początku pandemii pani prezydent zablokowała 2,5 mln zł wydatków
bieżących tj. spuszczono wodę w basenie, w pustych szkołach nie. grzano. Dodała, iż
nie zwolniono żadnego pracownika oraz nie wzrosło zatrudnienie, ale były
nadgodziny.

Fabian Pszon zapytał członków komisji, czy wszyscy wysłali już wnioski pokontrolne.

Jacek Król, Małgorzata Lipczyńska odpowiedzieli, że jeszcze nie wysłali wniosków
pokontrolnych.

Katarzyna Kukolka—Bogocz poinformowała, iż analizuje jeszcze wykonanie budżetu.
Odniosła sie do ww. wypowiedzi przewodniczącej komisji w Sprawie braku zwolnień
pracowników i powiedziała, że posiada informacje, iż nastąpiła likwidacja stanowisk
pracy i zamknięcie filii żłobka nr 3 mieszczącego się w P licznym rzedszkolu nr
22i Przedszkolu nr 23. Radna powiedziała, że 'eszcze nie m a ego pisma, ale
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prawdopodobnie w piśmie z 18.05.2020 r. w sprawie zmiany struktury organizacyjnej
zakładu jest taka informacj a, dodała, że nastąpiła likwidacja sześciu miejsc pracy.

W związku z powyższym Katarzyna Kukolka-Bogocz poprosiła o przekazanie stronie
7 urzędowej zapytania, czy w związku z przystąpieniem gminy do programu „Maluch

plus” i utworzeniu dodatkowych 50 miejsc dla dzieci żłobkowych nastąpiły zwolnienia
pracowników z innych filii już istniejących. Jeżeli tak to, czy znalazły miejsce pracy w
gminnym systemie oświatowym, czy otrzymały wypowiedzenie umowy bez
zagwarantowania przejścia w trybie art. 22 kodeksu pracy, a także, kiedy nastąpiła
likwidacja stanowisk pracy. Poprosiła także o kopię pisma z 18.05.2020 r. w sprawie
zmiany struktury organizacyjnej zakładu poprzez likwidacje sześciu miejsc pracy oraz
informację, czy dzieci z przedszkola nr 22 i 23 po zamknięciu filii zostały przerzucone
do nowego żłobka, gdzie miało być nowych 50 miejsc.

Andrzej Kepeć poinformował, iż analizował dochody i wydatki i nie ma większych
zastrzeżeń, jednakże należy pewne kwoty wyjaśnić. W dniu posiedzenia o, godz. 16:02
przesłał mailowo zapytania np. w .sprawie kosztów związanych z postępowaniem
sądowym i prokuratorskim, ponieważ koszty opiewaly na. kwotę 466 tys. zł, a w 2016
roku wydano nate koszty 15 tys. zł, w 2017 r. 16 tys. zł, w 2018 r. 20 tys. zł, a w 2019
r. 16 tys. zł.

Mecenas Mikołaj Miścicki odpowiedział, iż niestety nie posiada informacji, skąd tak
wysoka kwota, ale oczywiście szczegółowa informacja zostanie udzielona po
sprawdzeniu.

Jacek Król również poprosił o przekazanie zapytania, czy nastąpił ”wzrost ilościowy
podstaw opodatkowania w ciągu roku 2020 oraz czy nastąpił wzrost Wpływu
z podatku od nieruchomości.
Radny poprosił jeszcze o udostepnienie dokumentacji z przeprowadzonej kontroli
Centralnego Biura Antykorupcyjnego wraz z odpowiedzią strony urzędowej na
ustalenia pokontrolne.

Przewodnicząca komisji poprosiła o przesłanie zaległych wniosków pokontrolnych
w trybie pilnym.
Członkowie komisji ustalili drugą część posiedzenia stacjonarnego na 11 czerwca
2021 r. godz. 16:00, w związku z tym o godz. 17:00 przewodnicząca komisji ogłosiła
przerwę w obradach.

Dnia 11 czerwca 2021. r. o godz. 16:25 przewodnicząca komisji otworzyła _,obrady po
przerwie informując, iż na 9 członków komisji jest obecnych 8 c lłonk'w "nieobecny
był radny Dominik Szustakiewicz, który dołączył do posiedzenia).
W posiedzeniu uczestniczył mecenas Leszek Dulęba.
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Ad 6.
Wystąpienia pokontrolne członków komisji prowadzących kontrolę w ramach
zespołów ds; kontroli w zakresie realizacji budżetu miasta za 2020 r. w obszarze
prawidłowości realizacji wydatków bieżących iwydatków inwestycyjnych,
uzyskiwania dochodów bieżących oraz dochodów majątkowych w roku 2020 r.
przez gminę Kędzierzyn-Koźle.

Przewodnicząca komisji poinformowała. iż radni: Grażyna Filipowicz, Małgorzata
Lipczyńska oraz Katarzyna Dysarz i Ewa Stogniew wysłały mailowo swoje
wystapienia pokontrolne.
Następnie przewodnicząca poprosiła pozostałych członków komisji o ich wstąpienia
pokontrolne jak i wnioski i zapytania.

Andrzej Kopeć poinformował, iż analizował m.in. zawierane przez gminę umowy na
realizację zadań inwestycyjnych w zakresie gwarancji i zabezpieczenia ich należytego
wykonania. Radny zadał szereg pytań związanych zpowyższym, na które mecenas
udzielił wyczeipujących odpowiedzi.

Dominik Szustakiewicz zwrócił uwagę na różnice w zapisach umów zawieranych
przez gminę i zadał pytania dotyczące tych różnic. _
Dodatkowo zadał pytania dotyczące realizacji zadania inwestycyjnego polegającego
na przebudowie ul. Mościckiego w Kędzierzynie—Koźlu w zakresie zlecenia
wykonania dodatkowych opracowań dokumentacji projektowej w związku ze zmianą
przepisów rozporządzenia Ministra Infrastruktury z dnia 01.08.2019r. Zgodnie z
zapisem umowy obowiązek ciążył, zgodnie z umowa, _na wykonawcy projektu z dnia
26.06.2018r. (paragraf 3 ust. 1 — cyt.: „(...) w przypadku zmiany w trakcie.
wykonywania zamówienia przepisów prawa, norm, normatywów (...) wykonawca
zobowiązany jest do dostosowania tych opracowań.” Protokół ostateczny po uzyskaniu
decyzji ZRID odbioru dokumentacji projektowej przez Zamawiającego od
Wykonawcy jest z dnia 09.10.2019r., czyli Wprowadzone zmiany w dokumentacji
projektowej zlecone w ramach umowy nr IRE—DS.272.39.2.2020.JK z dnia
06.02.2020r, powinny zostać wykonane w ramach pierwotnej umowy nr IRE—
DS.272.39.1.2017.2018.ZB z dnia 26.06.20181'.
Mecenas udzielił wyczerpujących odpowiedzi. Również Przewodnicząca kon'zisji
udzieliła stosownych wyjaśnień w Sprawie.

Katarzyna Kukoika-Bogocz ' zgłosiła dodatkowe wnioski w _ jaśńień urzędu
w sprawie likwidacji filii żłobka nr 3 przy Przedszkolach nr 22 i 3. .
Mecenas udzielił wyczerpujących odpowie
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Radny Jacek Król zadał pytania uściślające do odpowiedzi Pani Prezydent w sprawie
wyników kontroli CBA prowadzonej w związku z realizacją zdania w 2019 roku
a związanym z budową strefy aktywności na os. Azoty.
Mecenas udzielił wyczerpujących odpowiedzi.
Dodatkowo radny Jacek Król zwrócił uwagę na dyskomfort pracy zespołów
kontrolnych w systemie zdalnym i utrudniony tryb procedowania nad czynnościami
kontrolnymi.

Ad 7.
Rozpatrzenie: sprawozdania finansowego za rok 2020, sprawozdania
zwykonania budżetu miasta Kędzierzyn-Koźle za rok 2020 wraz zopinią
Regionalnej Izby Obrachunkowej oraz informacji 0 stanie mienia komunalnego.

Przewodnicząca komisji poinformowała, iz członkowie komisji rozpatrzyli
sprawozdanie finansowe za rok 2020. Sprawozdanie zwykonania budżetu miasta
Kędzierzyn—Koźle za rok 2020 wraz z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej oraz
informacji o stanie mienia komunalnego.
Następnie o godz. 18:40 poddała pod głosowanie wniosek w sprawie ogłoszenia
przerwy w obradach:

Wyniki głosowania _
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (7)
Katarzyna Dysarz. Grazyna Filipowicz , Katarzyna Kukolka—Bogocz, Małgorzata
Lipczyńska, Fabian Pszon, , Dominik Szustakiewicz, Jacek Król
BRAK GŁOSU (2)
Andrzej Kopeć, Ewa Stogniew.

O godz. 20:20 przewodnicząca komisji wznowiła obrady po przerwie, stwierdzając
prawomocność obrad (nieobecny był radny Andrzej Kopeć).

Ad 8.
Wypracowanie opinii Komisji Rewizyjnej o wykonaniu budżetu ' miasta
Kędzierzyn—Koźle za rok 2020 i wniosku oudzielenie lub
absolutorium Prezydentowi Miasta Kędzierzyn-Koźle za rok 20 0.



Katarzyna Dysarz przeczytała uchwałę Komisji Rewizyjnej w sprawie opinii o
wykonaniu budżetu Miasta Kędzierzyn-Koźle za rok 2019 iwniosku o udzielenie
absolutorium Prezydentowi Miasta Kedzierzyn—Koźle za rok 2020 (uchwała stanowi '
załącznik do niniejszego protokołu).

Ad 9.
Podjęcie uchwały w sprawie opinii 0 wykonaniu budżetu miasta Kędzierzyn-
Kożle za rok 2020 i wniosku O udzielenie lub nieudzielenie absolutorium
Prezydentowi Miasta Kędzierzyn-Koźle za rok 2020.

W związku z brakiem osób zgłaszających uwagi do uchwały przewodnicząca komisji
poddała pod głosowanie uchwałę w sprawie opinii o wykonaniu budżetu miasta
Kedzierzyn—Koźle za rok 2020 i wniosku o udzielenie absolutorium Prezydentowi
Miasta Kedzierzyn—Koźle za rok 2020:

Wyniki głosowania
ZA: 3, PRZECIW: l, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 '

Wyniki imienne:
ZA (3)
Katarzyna Dysarz, Małgorzata Lipczyńska, Ewa Stogniew
PRZECIW (l) '
Jacek Król
WSTRZYMUIĘ SIĘ (4)
Grażyna Filipowicz , Katarzyna Kukolka—B ogocz, Fabian Pszon, Dominik
Szustakiewicz
BRAK GŁOSU (1)
Andrzej KOpeć

53Komisja stosunkiem głosów: „za - 3, „przeciw” - l, „wstrzymujących się” — 4,
podjęła uchwałę w sprawie opinii o wykonaniu budżetu miasta Kedzierzyn—Koźle za
rok 2020 i wniosku o udzielenie absolutorium Prezydentowi Miasta Kedzierzyn—Koźle
za rok 2020. '

Ad 10.
Sprawy bieżące i wolne wnioski.

Katarzyna Kukolka-Bogocz złożyła wniosek w sprawie poszerzenia składu osobowego
o radnego Fabiana Pszona zespołu kontrolnego ds. realizacji zadań sta utowych przez
Miejską Bibliotekę Publiczną w Kędzierzynie—Koźlu i Muzeum Zi i zi l'skiej



Wyniki głosowania

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (8) .
Katarzyna Dysarz. Grażyna Filipowicz , Jacek Król, Katarzyna Kukolka—Bogooz,
Małgorzata Lipozyńska, Fabian Pszon, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz
BRAK GŁOSU (1)
Andrzej Kopeć

Członkowie komisji ustalili kolejne posiedzenie na 18 sierpnia br. godz. 16:00.

Ad 11.

Zakończenie obrad.

Przewodnicząca komisji Katarzyna Dysarz podziękowała za uczestnictwo
w posiedzeniu, po czym 0 godz. 20:40 zamknęła obrady Komisji Rewizyjnej.

Podpisy członków Komisji Rewizyjnej Rady Miasta: .f/

. Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Katarzyna Dysarz 43; -— .???
”_'—___—. Wiceprzewodniczacy Komisji Rewizyjnej Andrzej Kopeć .............. /Cw ,?

. Członek Komisji Rewizyjnej Grazyna Filipowicz .....'”I"? .. . '

. Członek Komisji Rewizyjnej Jacek Król '

. Członek Komisji Rewizyjnej Katarzyna Kukolka-Bogocz mi”: . .

. Członek Komisji Rewizyjnej Małgorzata Lipczyńska ”Gf/706” W
l' .
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. Członek Komisji Rewizyjnej Fabian Pszon ,

. Członek Komisji Rewizyjnej Ewa Stogaiew . -

. Członek Komisji Rewizyjnej Dominik Szustakiewicz)*.ffz F7!” 5053 'W %R
D

O
O

Q
O

N
U

W
J
Ł
Ł

J
J
N

—

Profokołor-rała Joanna Mory!


